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Fråga till stadsbyggnadsnämndens ordförande Johan Algernon angående de

många marköverlåtelseavtal som kommunen låter skriva om

Ett exempel på ett sådant avtal är 5114 i SBN 2021-09-14. Här står bland annat

följande:

"Under 3r 2O2O har parterna dock kommit till insikt om att avtalet innehåller villkor och

förutsättningar som gör avtalet, så som marköverlåtelseavtal betraktat, ogiltigt' Av den

anledningen har förslag till förnyat marköverlåtelseavtal upprättats. Det förnyade

marköverlåtelseavtalet följer samma huvudsakliga princip som det tidigare avtalet",

Enligt detta så föreslås alltså ett nytt snarlikt avtal. Men antag att Täby kommun i

mellantiden hade kommit på att fastigheten inte borde bebyggas eller att priset hade

varit för lågt. Hade då ärendet kunnat ändras eller avslås i SBN utan rättsliga

konsekvenser? Frågan lyder alltså:

Hade Täby kommun kunnat ändra eller avslå ett förnyat marköverlåtelseavtal
utan väsentlig risk för skadeståndsanspråk från motparten?

För Sverigedemokraterna i TäbY
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